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Sak 1 

Styrets forslag til saksliste: 
 
 Sak 1.      Åpning 
                 - Godkjenning av innkalling 
                 - Godkjenning av dagsorden 
                 - Godkjenning av arbeidsordning 
Sak 2.       Konstituering 
                 - Valg av en dirigent 
                 - Valg av to sekretærer 
                 - Valg av to til å skrive under protokollen 
Sak 3.       Politisk innledning v/ Stortingsrepresentant Åsmund Aukrust 
Sak 4.       Årsberetning 2023 
Sak 5.       Regnskap 2023 
                 - Revisors beretning 
                 - Kontrollkomiteens beretning 
Sak 6        Innkomne forslag 
Sak 7.       Budsjett 2024  
Sak 8. Økonomireglement 
Sak 9. Vedtektsendringer 
Sak 10.       Valg i henhold til vedtektene 
 

 

Styrets forslag til arbeidsordning: 
Det velges en dirigent til å lede forhandlingene. Dirigenten har rett til å fremme 
forslag om å sette strek, med de inntegnede talere, og forslag om å begrense 
taletiden. Før strek settes, refereres forslagene og talelista. 
 

Etter at strek er satt, kan ingen nye forslag framsettes. Valgene foregår ved skriftlig 
avstemming dersom noen forlanger det. 
 

Til å føre protokollen velges to sekretærer, en kvinne og en mann. 
 
I protokollen innføres alle saker som skal behandles, alle forslag som framsettes og 
alle vedtak med angivelse av antall stemmer for og imot. 
 
Alle forslag må framsettes skriftlig, og være undertegnet med forslagstillers navn. 
 
Representantene har rett til ordet 2 ganger i samme sak. Første gang med inntil 3 
minutter og andre gang med inntil 1 1/2 minutts taletid. 
 



 

Sak 2 Konstituering 
 

Styret forslag på dirigent: Jørgen Vik 
 

Styrets forslag på sekretærer: Iselin Rud-Goksøyr og Roger Heimli 
 

Styrets forslag på protokollunderskrivere: 

 

Sak 5 Regnskap 2023  

Økonomirapport 
 

Bankkonti 

Balansen på brukskontoen er 94 606,56 kr. og 2 449 504,61 kroner på 
høyrentekontoen. Omløpsmidler utgjør til sammen kr. 2 544 111,17. 

 

Transaksjoner 

Det er registrert 165 transaksjoner i perioden 1. januar til 31.desember 2023. 

 

Inntekter 

Tilskuddet fra staten er på kr. 145 819,74. 
Tilskuddet fra Lillestrøm kommune er på kr. 645 833. 
Tilbakeføring av medlemskontingent er på kr. 33 142,00.  
Andre inntekter er på kr 18 495. 
Renteinntekter fra Sparebank 1 er på kr. 80 733. 
Driftsinntekter ble på kr 938 876. 
 

Utgifter 

Totale driftskostnader for perioden er kr. 1 712 303, 31. 

Resultat  

Resultatet viser et underskudd på kr. 788 322,17 slik at egenkapital per 31.12.2023 
er på kr. 2 544 111,17 kr.   

Egenkapital har minket med 788 322,17 kr. 

 



Bemerkning til økonomirapporten: 

Driftsinntektene er blitt mindre fordi vi har færre representanter i kommunestyret 
(differanse 129,167 kr.). Samtidig viste det seg at utgifter for valgkampen ble mye 
større enn antatt i budsjettet, slik at underskuddet ble totalt på 788 322 kr. 
(Budsjettert 369 000kr.)  

Min anbefaling er at neste års budsjett bør være mye strammere, slik at vi klarer å 
spare midler både til neste års stortingsvalg og spesielt kommunevalget om fire år. 

 

Kasserer: Perica Maksimovic 

 

Årsresultat  
 

KtoNr KontoNavn KontoSum  Budsjett   

       

RESULTATREGNSKAP      

       

 DriftsInntekter      

       

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt   145 673,14  143 000   

3901 Tilskudd Lillestrøm kommune   645 833,00  775 000   

3920 Medlemskontingent  33 142,00  45 000   

3990 Andre inntekter  18 495,00  10 000   

3991 Innbetalinger/egenandel  0,00  0   

 Sum DriftsInntekter 843 143,14  973 000   

       

 DriftsKostnader      

       

6800 Kontorrekvisita  -1 561,55  -5 000   

6802 Literatur,tidsskrifter,aviser., lisenser  0,00  -1 000   

6900 Telefon,mobil  -5 987,50  -8 000   

6901 Kostnader internett  0,00  -1 000   

6910 Porto, gebyr post  0,00  -3 000   

7300 Annonser  -9 951,00  -15 000   

7400 Gaver, blomster  -10 673,00  -25 000   

7470 Akershus historielag  -500,00  -1 000   

7480 Bevilgninger  -1 000,00  -5 000   

7490 AUF kontingent  -15 000,00  -15 000   

7700 Valgkamp  -1 049 207,21  -500 000   

7710 Medlemsmøter  -10 127,00  -25 000   

7711 AP-veteranene  -23 842,00  -25 000   

7712 Kvinnenettverk  -4 882,00  -10 000   

7720 Kurs opplæring  -6 166,00  -25 000   

7730 Godgjørelse sekretar  -10 000,00  -40 000   

7740 Kommunestyregruppa  -299 754,75  -400 000   

7742 Godgjørelse leder og nesteleder  -34 914,60  -35 000   

7750 Års, styre og evaluerigsmøter  -98 335,00  -100 000   

7751 Møteugifter fylke  -64 202,00  -60 000   

7752 Møteutgifter sentralt  -7 400,00  -10 000   

7760 Byfestutgifter  -22 500,00  -30 000   

7770 Budsjett- og strategikonf.  -35 594,70  -30 000   

 Sum DriftsKostnader -1 711 598,31  -1 369 000   

       

DRIFTSRESULTAT -868 455,17  -396 000   



       

 Finansposter      

       

8042 Renter Sparebank 1  80 733,00  48 000   

8141 Gebyr bank  -600,00  -600   

 Sum Finansposter 80 133,00  47 400   

       

RESULTAT FØR SKATTER -788 322,17  -348 600   

       

 Årsoppgjørs disp, skatt      

       

 Sum Årsoppgjørs disp, skatt 0,00  0   

       

ÅRSRESULTAT -788 322,17  -348 600   

 

Balanse pr.31.12.2023 
 

KtoNr KontoNavn KontoSum  

    

EIENDELER   

    

 Omløpsmidler   

    

1921 Bank innskudd, ktonr  94 606,56  

1925 Sparekonto  2 449 504,61  

 Sum Omløpsmidler 2 544 111,17  

    

SUM EIENDELER 2 544 111,17  

    

GJELD OG EGENKAPITAL   

    

 Egenkapital   

    

2000 Egenkapital 01.01  3 332 433,34  

2099 Årsresultat (Opptjent egenkapital) -788 322,17  

 Sum Egenkapital 2 544 111,17  

    

SUM GJELD OG EGENKAPITAL 2 544 111,17  

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Revisjonsberetning for Lillestrøm Arbeiderparti 

2023. 
 

Revisor har revidert regnskapet for 2023 til Lillestrøm Arbeiderparti, som viser et 

underskudd på kr 788.322,17.  

Revisor har gått gjennom framlagte regnskap for 2023 med tilhørende bilag. 

Alle nødvendige dokumenter er fremlagt, og regnskapet er satt opp på en svært 

oversiktlig og ryddig måte. 

Revisor vil påpeke at årets driftsresultat er nesten 470.000,- svakere enn budsjettert. 

Dette skyldes særlig to forhold, tilskuddet fra Lillestrøm kommune er kr 130.000,- 

lavere enn budsjettert og kostnader til valgkampen er ca kr 550.000,- høyere enn 

budsjettert. Sett i lys av dette har styret vist en nøktern drift. 

Laget har per 31.12 kr 2.449.606,61 innestående på høyrentekonto, og kr 94.606,56 

på brukskonto. Selv om kommunepartiet fortsatt har en relativt god økonomi, er 

samlet balanse redusert med nesten kr 670.000,- i 2023. Styret bør derfor se på 

partiets framtidige aktiviteter og de økonomiske rammene på lengre sikt. 

Etter revisors mening gir årsregnskapet et rettvisende bilde av den finansielle stilling 

for Lillestrøm Arbeiderparti per 31.12.2023, og er avsluttet per denne dato i samsvar 

med god regnskapsskikk. 

Revisor anbefaler med dette regnskapet for 2023 for godkjent av årsmøtet. 

 

16.01.2024 

 

Audun Fiskvik 

Revisor    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 6 Innkomne forslag 
 

Forslag 1 

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 
 
Arbeiderlagene er viktige lytteposter for kommunepartiet i kommunen. Det er 
viktig at lagene og kommunepartiet har tett kontakt i saker som engasjerer 
lokalt. Lagene er også en viktig rekrutteringsarena for partiet. Det siste året har 
lagledere vært innkalt til alle styremøter. Dette er styrets arena, og det er styret 
som setter agendaen. Det er behov for at lagene har en arena der de setter 
agendaen. Det er også behov for at lagene har kontakt med gruppeledelsen. 
  
Forslag til vedtak: Det skal avholdes møter minimum fire ganger i året mellom 
AU, gruppestyret og lagene. Styret har ansvar for å innkalle til møtene og 
gruppestyret skal orientere om aktuelle saker som kommer til behandling i 
kommunestyret. Lagene har ansvar for å spille inn saker de vil diskutere med 
AU og gruppeledelsen. Laglederne skal ikke innkalles til ordinære styremøter, 
men til strategikonferanser, budsjettseminarer o.l. 
 
Styrets innstilling: Støttes 
 

Forslag 2 

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 

Lillestrøm kommune som anstendig arbeidsgiver 
  
Den politiske plattformen som posisjonen styrer på etter valget i 2023 sier lite konkret 
om hvordan Lillestrøm som arbeidsgiver skal opptre. Samarbeid med de ansatte og 
deres organisasjoner nevnes ikke med ett ord. 
Men kommunens ledelse og organisasjon skal forenkles og forbedres. Det skal 
benyttes mer offentlig-privat samarbeid. Og driften skal moderniseres. 
Erfaringsmessig er dette ensbetydende med konkurranseutsetting og kutt. 
  
Lillestrøm Arbeiderparti mener at Lillestrøm kommune skal være en arbeidsgiver som 
alltid har fokus på å forbedre tjenestetilbudet til innbyggerne. Alltid se etter nye måter 
å løse oppgavene på og ta i bruk ny teknologi. 
Som arbeidsgiver må de ansatte og deres organisasjoner tas med i disse 
prosessene. De ansattes kompetanse er kommunens viktigste ressurs, og det er 
viktig å benytte seg av denne i omstillings- og utviklingsprosesser. 
Trygge ansatte har fokus på oppgavene som skal løses. Stadige forslag kom 
konkurranseutsetting og endringer ovenfra og ned, skaper usikkerhet og endret 
fokus. 
  



Lillestrøm Arbeiderparti mener at kommunens oppgaver best løses med egne 
ansatte, som blir involvert i nødvendige omstillings- og utviklingsprosesser. De 
ansattes organisasjoner er nøkkelen til en veldrevet kommune. 
 
Styrets innstilling: Støttes 
 

Forslag 3 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Palestina  

Hendelsen i Gaza som startet 7.oktober 2023 var et angrep fra Hamas som startet 
en serie angrep i mål mot Israel. Angrepet skjedde svært overraskende på Israel og 
antall drepte er oppgitt til 1200, men 200 personer ble tatt som gisler. Siden 
angrepet har det herjet krig mellom Hamas og Israel. Israel har gått inn i Gaza, og 
mange tusen sivile har blitt drept. Kirkens Nødhjelps matlager i Gaza ble også 
bombet, og det er svært lite mat og nødhjelp som har sluppet inn i Gaza siden 
7.oktober, sett mot de store humanitære  behovene.  

Det er en humanitær krise i Gaza, og mange mennesker lider under konflikten. Det 
har resultert i mange brudd på menneskerettigheter. Blokaden av Gaza, som er 
iverksatt av Israel, har skapt humanitære utfordringer ved å begrense 
bevegelsesfriheten, tilgang til   
nødvendige ressurser som medisiner og vann, og muligheten for økonomisk 
utvikling.  Situasjonen for palestinske flyktninger, spesielt de som bor i overfylte 
områder som Gaza, har vært et bekymringspunkt, og forholdene i flyktningleirene har 
vært vanskelige og uegnede. Det har vært 24 store sykehus som har blitt bombet og 
over 5300 barn som har blitt drept. Medisinsk hjelp og lege team må få slippe inn til å 
hjelpe uten å ha risikoen til å bli skadd.  

Ingen skal kunne tjene på folkerettsstridig okkupasjon. Norge fordømmer 
utbyggingen av bosettinger uten at det har tilstrekkelig effekt. Norge må sende 
tydelige signaler om at ulovlig og folkerettsstridig okkupasjon ikke skal lønnes ved at 
Norge ikke skal kjøpe  varer og tjenester fra okkuperte områder. Norge kan ikke 
støtte folkerettsbrudd ved å importere varer fra okkupert palestinsk område. Derfor er 
Norge og nødt til å anerkjenne Palestina som egen, selvstendig stat, slik at vi i 
fremtiden hindrer at konflikter som dette gjenoppstår. 

Lillestrøm Arbeiderparti vil at :  
   
● Den norske regjeringen umiddelbart skal anerkjenne Palestina som 

egen, selvstendig stat  

● Norge skal støtte de frivillige lege teamene og mer medisinsk hjelp 

● Norge skal gå i front for å stoppe bombing av sykehus og flere 
matlager 

● Norge skal gi nødhjelp til de som trenger mest.  



● Norge skal gjennomføre økonomisk, akademisk, politisk og kulturell boikott 
av  Israel inntil en reell fredsavtale legger til grunn en tostatsløsning med et 
fritt,  sammenhengende og selvstendig Palestina forekommer  

● Norge skal ikke handle varer eller tjenester produsert på ulovlig okkupert 
område 

● Norge må kreve at alle politiske fanger settes fri umiddelbart  

● Norge skal kreve at alle barn i israelske fengsler løslates  
● Norge må kreve full stans i byggingen av nye bosetninger  
● Norge skal ikke handle varer eller tjenester fra selskaper som direkte 

eller  indirekte medvirker til å opprettholde ulovlig okkupasjon 
● Norske myndigheter må etablere langsiktige og store prosjekter for 

vannrensing  og tilgang på vann i Gaza  
● Norge skal ta konkret initiativ overfor Israel om å frakte inn nødvendige 

materialer  for å bygge opp igjen skoler og sykehus, samt forhandle frem 
adgang til at  byggematerialer til andre bygninger også kan fraktes inn  

● Norge skal opprette et gjenreisningsfond for å bidra til gjenoppbyggingen av 
Gaza  etter Israels massive bombing av hele Gazastripen  

 
Styrets innstilling: Støttes ikke. Styret henviser til forslag 4 fra Sørum 
Arbeiderlag 
 

Forslag 4 

Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 
Solidaritetsuttalelse med det palestinske folk  
 
Siden Hamas’ brutale terrorangrep mot uskyldige israelere den 7. oktober, har 
israelske myndigheter svart på terroren med hard hånd mot innbyggerne på 
Gazastripen. Vinteren 2023/2024 ble det klart at Israels militæroperasjon i Gaza og 
på Vestbredden fikk brutale konsekvenser for den palestinske sivilbefolkningen. I 
midten av januar 2024 er mer enn 25.000 mennesker drept på Gaza, mange av disse 
er sivile, journalister, medisinsk personell og barn uten mulighet til å flykte. Norge har 
vært blant de tydeligste europeiske stemmene mot de daglige folkerettsbruddene 
som finner sted hver eneste dag i Gaza og på Vestbredden, og mens andre land har 
kuttet i bistanden til Palestina har Norge økt støtten.  
 
Okkupasjonen av Palestina har forverret seg de siste årene, og veien til en 
tostatsløsning virker lengre unna for hver dag som går. Sørum Arbeiderlag mener det 
er riktig at norske myndigheter fortsetter å jobbe for en fredelig tostatsløsning der 
innbyggerne i både Palestina og Israel kan leve trygge og frie liv. Okkupasjonen må 
opphøre, drapene på uskyldige må ta slutt, og verdenssamfunnet må ta grep for å 
komme nærmere en varig fred i Midtøsten.  
 
Sørum arbeiderlag mener at: 

● Hamas´ terrorangrep 7. oktober og israelske myndigheters folkerettsbrudd må 
fordømmes. 

● Den ulovlige okkupasjonen av blokaden må ta slutt. 



● Det ikke-voldelige organisasjonslivet i Palestina må støttes, og 
fagforeningssamarbeid og demokratisk samarbeid må utvikles videre. 

● Norske myndigheter skal fortsette og styrke innsatsen for å sikre en varig 
fredsløsning i Israel og Palestina med mål om en tostatsløsning.  

● Norske myndigheter skal styrke den humanitære bistanden og nødhjelpen til 
Palestina, samt sikre at mat, vann og medisiner nås frem til innbyggerne på 
Gaza.  

● Norske myndigheter skal arbeide internasjonalt for å sikre at folkerettens 
status ivaretas og respekteres. 

 
Styrets innstilling: Støttes, forslaget sendes til Aps utenriksfraksjon på 
Stortinget og UD, med kopi til Akershus Ap 
 
 

Forslag 5 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Ungdomskriminalitet  

2. uka i januar fikk Lillestrøm kommune beskjed om at politiet på Nedre Romerike 
som jobber med å forebygge kriminalitet blant unge, midlertidig skal legges ned. 
Dette er bekymringsverdig og kan føre til mange dårlige konsekvenser. Grunnen 
til at dette blir nedlagt er fordi politiet sliter økonomisk å måtte prioritere.  

Dette kan ikke vi godta. Å jobbe med å forebygge ungdomskriminalitet i kommunen 
er kjempeviktig da vi allerede har mye kriminalitet blant unge i kommunen. Vi 
ungdommer er fremtiden og hvis vi da som unge lever med rus, slåsskamper og 
bæring av kniv så  har vi et kjempeproblem senere. Vi ungdommer må prioriteres. 
For at vi skal bli det så må politiet ha nok ressurser til å kunne fortsette med det 
viktige arbeidet de jobber med.  

Lillestrøm Ap vil at:  
 
● Politiet i Lillestrøm skal få flere ressurser sånn at arbeidet med å forebygge 

kriminalitet blant ungdom kan fortsette.  
● kommuner som Lillestrøm burde få mer ressurser til   

kriminalitetsforebygging  
 
 
Styrets innstilling: Støttes og oversendes kommunestyregruppa og Aps 
justisfraksjon på Stortinget 
 
 



Forslag 6 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
En sosialdemokratisk og solidarisk rusreform  

Rusavhengighet er et helseproblem, og må behandles som det. Ruspolitikken må 
sette  den enkeltes rett til et verdig helsetilbud i sentrum. Ingen bør straffes for å 
være syk, og  ruspolitikken bør legges opp slik at alle som bruker ulovlige rusmidler, 
reelt sett har  samme tilgang til offentlige helsetjenester og velferdstilbud som andre. 
Levealderen for  personer med rusavhengighet anslås å være 20 år kortere for 
menn og 15 år kortere for  kvinner. For 6 av 10 skyldes dødeligheten somatisk 
sykdom. Rusavhengighet må  anerkjennes som et helseproblem og sees i 
sammenheng med pasientens fysiske og  psykiske helse, og behandles deretter.  

Straff og frykt for straff har vist seg å stå i veien for hjelpesøkende atferd, slik 
at  enkeltmennesker ikke får den hjelpen de har behov for før rusavhengigheten 
har fått  vokse/utvikle seg/blitt større/mer alvorlig. Kriminalisering har ført til at 
personer med rusproblemer behandles dårligere enn andre pasientgrupper.  

Avkriminalisering av bruk  og besittelse og kjøp av mindre mengder ulovlige 
rusmidler til eget bruk er derfor en forutsetning for å kunne yte den enkelte best 
mulig helsehjelp. Avkriminalisering støttes  av Helsedirektoratet, Barneombudet, 
Advokatforeningen, Riksadvokaten, Psykologforeningen, Norges institusjon for 
menneskerettigheter og anbefales av et samlet FN-apparat, inkludert FNs 
høykommisær for menneskerettigheter og Verdens Helseorganisasjon.  

Som enhver politisk sak er det viktig å evaluere hvorvidt politikken virker etter 
sin  hensikt. Derfor bør det gjennomføres en utredning om hvorvidt politiets 
avdekkende rolle  ved bruk og besittelse av doser til eget bruk har vært 
rusforebyggende.  

Samtidig er det viktig at samfunnet fortsatt sender et tydelig signal på at 
ulovlig  rusmiddelbruk er uakseptabelt, og at politiet er sikret mulighet til å 
avdekke  rusmiddelbruk og distribusjon og etterforske selgere  

Arbeiderpartiet ønsker at kommunene skal settes i stand til å gjennomføre en 
god  oppfølging og rehabilitering av rusavhengige, samt et oppsøkende 
forebyggende arbeid.  Derfor er det ønskelig å støtte opp under de kommunene som 
har innført brukerrom i  kommunen, og videreutvikle det tilbudet i hele landet. Vi ser 
også et behov for å styrke  den kommunale rusforebyggende innsatsen. Særlig er 
det viktig å løfte frem de  sosialfaglige oppfølgende tjenestene, de kommunale 
enhetene for russaker og  gjennomgå arbeidet med de kommunale 
rådgivningsorganene- med mål om en mer  rettferdig fordelingsnøkkel, flere møter 
og øke finansieringen.  
Samtidig bør man øke innsatsen for at folk kan komme seg ut av et rusproblem. Det 
må  sikres mer midler til behandling av rusavhengighet og ettervern. Flere må få 
tilgang til  LAR-behandling, og R-en i LAR må styrkes, slik at vi sikrer at folk er i 
stand til å skaffe  seg bolig og komme seg ut i arbeid. Arbeiderpartiet ønsker også å 
gjøre Nalokson som  en del av rehabiliteringsprogrammet, og gi politiet mulighet til å 



distribuere dette. Alle  alvorlige avhengigheter bør få tilbud om substitusjon, også 
alkohol. Et godt eksempel på  tiltak som gir mange mulighet til å komme seg ut av 
avhengighet, har vært  Heroinassistert behandling. Denne ordningen bør gjøres 
permanent og tilgjengelig i flere  kommuner.  

Man bør særlig øke satsingen på behandling av ungdom med rusproblemer, 
med  konstruktive tiltak som tar sikte på å øke inkludering og sosial 
deltagelse.  

Lillestrøm AP vil at:  

● At personer som blir tatt for ulovlige rusmidler eller med mindre 
mengder narkotika til eget bruk, ikke skal møtes med straff, men få 
tilbud om hjelp og behandling.  

● At det ikke åpnes for mer bruk av tvang overfor personer som blir tatt for 
bruk av ulovlige rusmidler enn det som følger av gjeldende helselovgivning. 

● Gjennomføre en utredning om hvorvidt politiets avdekkende rolle ved bruk 
og besittelse av eget bruk er rusforebyggende  

● Øke finansieringen til de kommunale rådgivende enhetene 
● Se på andre alternative fordelingsnøkkel til finansiering av de 

kommunale rådgivende enhetene slik at mindre kommuner også får 
tilstrekkelig med økonomisk støtte.  

● At det tilrettelegges for flere møter mellom hver enkelt bruker og den 
kommunale rådgivende enheten, som en erstatning for ruskontrakter  

● At de kommunale enhetene for russaker også kan omfatte tung og gjentatt 
bruk av alkohol  

● Tilrettelegge for at flere kommuner tar i bruk brukerrom der det både kan 
røykes og injiseres ulovlige rusmidler og sikre at denne tjenesten utvides til 
flere regioner.  

● Lovfeste retten til sosialfaglige oppfølgende tjenester i kommunene og utrede 
det oppsøkende arbeidet  

● Tilrettelegge for at flere kommuner får muligheten til å ansette en SLT-
koordinator 

● Utvide distribusjonen av Nalokson for rusavhengige, og gjøre dette 
permanent gratis  

● Sikre at LAR blir tilgjengelig for flere, og det legges mer vekt på 
rehabiliterende tiltak som gjør at flere skaffer seg bolig og kommer seg ut i 
arbeid, og ha som mål med substitusjon av alle alvorlige avhengigheter.  

● Gjennomføre en mer målrettet innsats for forebygging av rus rettet mot 
grupper med dårlig sosioøkonomiske kår.  

● Opprette flere krisesentre for kvinner og menn i rus  
● Gjøre heroinassistert behandling permanent i Norge og utvide ordningen 

til å omfatte flere byer  

● Innlemme rusmiddelanalyse sentre som en del av det offentlige helsevesenet 

● Øke satsingen på tiltak for å øke inkludering og sosial deltagelse for ungdom 
med rusproblemer.  

 
Styrets innstilling: Realitetsbehandles ikke. Regjeringen har varslet at de skal 
legge frem en sosialdemokratisk rusreform. Lillestrøm Ap skal ha et 
medlemsmøte når reformen legges frem, og fatte vedtak i saken. 



 
 

Forslag 7 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Lik muligheter på boligmarkedet  

Retten til et sted å bo er en grunnleggende menneskerettighet. For 
sosialdemokratiet er tryggheten til bolig en fundamental rettighet. Den kan ikke 
overlates til markedet å styre alene - det er fellesskapets oppgave å sikre at alle har 
like muligheter til å komme seg inn på boligmarkedet og rett på et anstendig sted å 
bo.  

Når forskjellene i samfunnet øker, øker de ikke bare mellom fattig og rik. Forskjellene 
øker også mellom by og land, og innad i byene eller lokalsamfunnene våre. Det er 
forskjeller som Arbeiderpartiet aldri kan akseptere. Vaktmesterdattera og 
direktørsønnen kan ikke møtes i den samme fellesskolen, dersom de ikke bor i det 
samme nabolaget.  Boligpolitikken må sikre frihet og like muligheter til alle – uansett 
hvor mye de tjener, eller hvilken adresse de vokser opp på.  

Arbeiderpartiets boligpolitikk må gjøre det mulig å bo og flytte i hele landet, enten 
man ønsker å flytte hjemmefra for første gang, bosette seg i etableringsfasen, eller 
bli gammel i en tilpassa bolig. Det er vår oppgave som sosialdemokrater å kjempe 
for en boligpolitikk som sikrer retten til et anstendig sted å bo gjennom hele livet og 
for hele landet. 
 
Få unge inn på boligmarkedet  

Med økende boligpriser og høye krav til egenkapital er det nærmest blitt umulig for 
unge å komme inn på boligmarkedet. Dem som får kjøpt bolig i ung alder, er dem 
som har pengesterke foreldre eller som har høy inntekt. Arbeiderpariet mener det er 
grunnleggende urettferdig at det kun er de mest velstående av oss som kan klare å 
komme seg inn på boligmarkedet som ung. AUF vil at det skal bli lettere å komme 
inn på  boligmarkedet for alle, uavhengig av inntekten din eller av inntekten til 
foreldrene dine:  

Lillestrøm Arbeiderparti vil:  

● Doble bevilgningene til Husbanken i dagens statsbudsjett og styrke dem 
som en boligsosial aktør.  

● Styrke startlånsordningen fra Husbanken slik at flere kan få startlån fra 
kommune  

● Styrke ordningen med kommunale boligtilskudd for privatpersoner.  

Vri skattesystemet fra skattlegging av inntekt til bolig  

Målet om at flest skal eie egen bolig har gjort at flere har kunnet dra nytte av 
prisutviklingen i økonomien, og i Norge eier svært mange sin egen bolig. Likevel er 
utfordringen med et skattesystem som subsidierer boligeiere, at systemet gjør det 



enda vanskeligere for dem som står utenfor. Arbeiderpartiet ønsker derfor å øke 
skattleggingen av eiendom.  

Økt beskatning av eiendom må sees i sammenheng med andre 
skattesatser.  Arbeiderpartiet mener det er gode argumenter for at eiendom bør 
utgjøre en mye større andel av de samlede skatte- og avgiftsinntektene i Norge. Det 
bør være mer lønnsomt å arbeide og investere i økonomien, og mindre lønnsomt å 
spekulere i bolig og presse  boligprisene opp. På den måten kan vi skape et 
skattesystem som gir like muligheter til alle.  

Lillestrøm AP vil at:  

● At kommunene skal få større handlingsrom til å gjøre lokale tilpasninger 
av eiendomsskatten som bunnfradrag, promillesats og andre nødvendige, 
lokale tilpasninger.  

● At den maksimalt tillatte promillesatsen må tilbakeføres til 9 promille  

● Sette et makstak for rentefradrag på primærbolig  
● Fjerne rentefradraget for sekundærboliger  

● Innføre en boligskatt ved beskatning av leieverdien av egen bolig når 
eieren benytter eiendommen selv  

● Øke ligningsverdien på primærboliger i formueskatten, men samtidig se på 
om bunnfradraget samtidig bør økes.  

● Redusere inntektsskatten i takt med økningen av skatt på eiendom og bolig 
 
Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i første del. Styret støtter ikke 
andre del. 
 

Forslag 8 

Forslagsstiller: Fet Arbeiderlag 

 
Gode bomiljøer og selveiet bolig til alle. 
 
Vi ser at det i større utbygginger kan være utfordrende å skape stabile og gode 
bomiljøer hvor naboene kjenner hverandre og utvikler gode relasjoner. Stor 
gjennomtrekk av beboere er gjerne resultat av at de som bor i boligen ikke eier den. 
Leietakere skifter oftere bolig enn de som selv eier boligen. 
 
Det er blir stadig vanligere å bygge større boligkomplekser som seksjoneres og 
organiseres med eierstruktur som sameie. Dette er enklere prosjekter å selge siden 
det ikke er krav til at eier selv bor i boligen. Dette er for mange gunstige objekter å 
kjøpe som en investering, for så å leie ut. 
Bokostnadene for å leie er ikke lavere enn om man kjøper og må betjene et lån. Men 
regelverket hindrer folk med lavere inntekt å finansiere et kjøp. Men om man klarer å 
betale andres gjeld gjennom leie, ville man kunne betjent egen gjeld om man fikk lov 
å kjøpe.  



 
Dette handler i stor grad om hvem som skal bære risiko ved kjøp av bolig. Det 
offentlige og finansinstitusjonene er lite villige til å ta risiko i denne forbindelse. Dette 
ser vi er til stort hinder for folk som ønsker seg inn på boligmarkedet. 
 
I Norge har vi siden gjenoppbyggingen etter 2. verdenskrig fundamentert 
velferdsstaten på bla. annet at vi skal eie egen bolig. På den måten kan vanlige folk 
spare opp en verdi og bygge kapital. Som resultat av dette har omlag 80% av 
befolkningen eid boligen de bor i. Dette har de senere årene sunket til 60% i de 
største byene. Enkelt forklart er dette direkte resultat av at de som har penger kan 
kjøpe bolig og leie ut til dem som ikke har penger. Dette er i ferd med å skape et 
klasseskille hvor de med god inntekt tjener penger på dem med lavere inntekt. Dette 
blir en ond sirkel som akselererer forskjellene. 
 
Ser vi bort fra innvandring vil vi i Norge ha svært liten befolkningsvekst. 
Det snakkes stadig om at vi har boligmangel i Norge. Men det er få som ikke har noe 
sted å bo. Det betyr at utfordringen ikke først og fremst er mangel på boliger, men 
snarere mangel på boliger vanlige folk kan kjøpe. 
Så hvorfor er borettslag løsningen på disse utfordringene? 
 
Under gjenoppbyggingen stilte kommunen med tomter og folk samlet seg i 
boligbyggelag og bygde boliger sammen. Disse ble organisert i borettslag. Når man 
kjøpte seg en andel i laget innebar det en rett og plikt til å bo i sin andelsleilighet. 
Kostnaden som skulle betales ble gjerne delt i en del man måtte finansiere selv og 
en del som felles gjeld. Fellesgjelden ble finansiert med husleie. Dette innebar at 
risikoen er delt med sikkerhet i borettslaget og boligene. På denne måten bygget 
man rimelige og gode boliger som vanlige folk kunne kjøpe. En positiv følge av dette 
var at man ikke kunne leie ut boligen. Det sikret stabile bomiljøer med folk som tok 
vare på de de eide sammen. 
 
Over tid har kommunene overlatt ansvaret for utbygging av boligområder til private 
investorer og utbyggere. I den grad boligbyggelagene, som f.eks. OBOS bygger ut 
noe, skjer dette etter prinsippene moderne markedskrefter har etablert. Men det 
burde ikke være noe i veien for at kommunene igjen skal kunne bygge boliger i 
samarbeid med boligbyggelagene. 
 
Situasjonen vi har i dag er resultat av politikk som er ført over mange år. Å snu dette 
vil være en stor oppgave som må deles inn i flere deler. 
 
 
 
Forslaget til vedtak blir derfor sammensatt av flere oppgaver:  
 

- Arbeiderpartiet skal jobbe for å endre regelverket slik at eierstruktur (borettslag 
/sameier) kan innlemmes som krav i kommuneplan / reguleringsplan. 
 

- Arbeiderpartiet skal jobbe for å tilrettelegge for at kommunene skal kunne 
bygge ut egne eiendommer med boliger i samarbeid med boligbyggelagene. 

 
- Arbeiderpartiet skal starte prosessen med å finne alternative 



finansieringsformer som bidrar til at lavtlønnede med betjeningsevne kan 
kjøpe egen bolig. Gjerne i samarbeid med husbanken. 

 
- Arbeiderpartiet skal jobbe og tilrettelegge for at kommunene skal kunne bygge 

ungdomsboliger tiltenkt ungdom som vil inn på boligmarkedet som boligeiere. I 
finansieringen bør det ligge en spareavtale som gir kapital til å kjøpe seg opp 
med tiden. 
 

Styrets innstilling: Støttes 
 
 

Forslag 9 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Lik rett til Høyere utdanning  

Arbeiderpartiet mener det er et grunnleggende prinsipp om at alle skal ha like 
muligheter til å ta høyere utdanning. Vi mener studenters mulighet til å ta utdanning 
ikke skal begrenses av dårlig økonomi. Vårt mål er å sikre at alle studenter, 
uavhengig av livssituasjon og bakgrunn, har rettferdig og lik tilgang til høyere 
utdanning.  

Over tid har studiestøtten og studenters økonomi blitt svekket. Dette blir tydelig når 
man sammenligner studiestøtten mot utviklingen av grunnbeløpet i folketrygden, 
også kalt G.  For studieåret 2022/2023 fikk studenter 1,16 G, mens mann i 
2002/2003 fikk utbetalt 1,48 G.  

Denne utviklingen hvor studiestøtten har svekket seg over tid fører til et samfunn 
med større forskjeller, og hvor dine foreldres økonomiske situasjon får mer å si. Vi 
vet at utdanningsnivået til foreldrene har en stor betydning for hvor mye utdanning 
man får.  Dette fører til at økonomi og makt går i arv.  

Regjeringen har i sine statsbudsjett sammen SV levert historiske økninger av 
stipendet til studenter. Dette er bra og gjør at man for første gang på veldig lenge 
gjør det mulig å komme nært målet om et stipend på 1,5G. Det er avgjørende for å 
sikre lik rett til utdanning, og en binding til G hindrer at studentøkonomien faller bak 
over tid.  

Lillestrøm AP vil at:   

● Knytte størrelsen på stipendet til grunnbeløpet i folketrygden  
● Gradvis øke stipendet til 1,5 G med ambisjon om 2 G  

 
Styrets innstilling: Støttes 
 
 



Forslag 10 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Et samfunn med like muligheter for alle  
Økende økonomisk ulikhet svekker det norske samfunnet på mange områder. Evig 
formuesakkumulering svekker befolkningas kjøpekraft, gjør økonomien mer 
avhengig av enkeltpersoner og svekker fleksibiliteten i den norske økonomien. 
Større forskjeller bryter ned til samfunnet og gir makt til de få fremfor de mange.   
 
Over de siste 10 årene har forskjellene i Norge økt uavhengig av regjering og politisk 
flertall. Antallet barn som vokser opp i fattigdom har steget og mann har nå over 115 
000 fattige barn i Norge, og tallet har økt hvert år siden 2001.   
 
For Arbeiderpartiet vil alltid det viktigste være å sikre et samfunn med like 
muligheter for alle. Uavhengig av hvem du er og hvilken familie du kommer fra, skal 
du ha de samme mulighetene til å lykkes. 
 
Arbeiderpartiets mål må være at ingen i Norge skal vokse opp i fattigdom, og vi kan 
aldri akseptere at fattigdommen stiger på vår vakt. De som har minst skal vite at en 
Arbeiderparti-ledet regjering alltid vil kjempe deres sak, og være deres stemme.  
  
Det blir derfor en av arbeiderpartiets hovedoppgaver at vi ikke kommer ut av 
denne dyrtiden med permanent økt fattigdom og økte forskjeller. Vi må drive en 
aktiv omfordelingspolitikk slik at forskjellene ikke bare stopper og øker, men 
også går ned.  
 
Lillestrøm AP vil at:  

● Gjennomføre en oppvekstreform som sikrer gratis barnehage for alle  
● At barnetrygden skal være universell, ikke skattlegges og indeksreguleres  
● Fortsette økningen av formuesskatten  
● Innføre generasjonsskatt  
● Heve de laveste sosialhjelpsatsene  
● Nedsette en lavtlønnskommisjon som skal se på hvordan man kan øke 

de laveste lønningene  
● Øke fagforeningsfradraget  
● At økningen i trygden skal følge inflasjon og faktiske levekostnader i 

samfunnet.  
● At kommunen skal få nok midler til å innføre gratis skolemat  

 
Styrets innstilling: Støtter intensjonen. Styret ber om punktvis behandling. 
 

 
  



Forslag 11 

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 
 
Veien til lavutslippssamfunnet i 2050  

Norge har lovfestet et mål om å være et lavutslippssamfunn i 2050. Det innebærer 
at så å si alle utslipp av klimagasser skal være fjernet for godt. For Arbeiderpartiet er 
det ikke et alternativ å ikke nå klimamålene våre. Menneskeskapte klimaendringer 
og tap av natur er den mest alvorlige trusselen mot livsgrunnlaget på jorda. Derfor 
trenger vi en rettferdig klimapolitikk som kutter utslipp og skaper jobber på en 
rettferdig måte.  

På klimatoppmøtet COP28 sluttet alle verdens land seg til målet om en omstilling 
fra fossil til fornybar energi. Det er en forpliktelse Arbeiderpartiet skal følge opp. I 
fremtiden vil de tryggeste arbeidsplassene være natur- og klimavennlige. Norge har 
de beste forutsetningene for å bygge ny, klimavennlig industri basert på ren, norsk 
energi.  Omstillingen til et lavutslippssamfunn vil kreve ressurser som kraft, arealer, 
naturressurser, arbeidskraft og kompetanse. Tilgangen på ressursene er knappe. 
Alle valg vi tar framover må derfor ta oss i retning av lavutslippssamfunnet.  

Skancke-utvalget la frem i november 2023 NOU-en “Omstilling til lavutslipp - Veivalg 
for klimapolitikken mot 2050”. Rapporten viser hva som skal til for at Norge når målet 
om å være et lavutslippssamfunn i 2050. Norske utslipp må reduseres med 90-95% 
om vi skal nå klimamålene våre. Utvalget slår fast at det vil kreve en varig omstilling 
til nullutslipp i alle sektorer. Det innebærer en utfasing av norsk 
petroleumsvirksomhet innen 2050.  

Norsk petroleumsvirksomhet utgjør 25% av det norske klimaregnskapet. 
Virksomheten gjør beslag på store ressurser innen kraft og kompetanse. Å utsette 
omstillingen i norsk olje og gass kan føre til en dyrere, bråere og mer krevende 
omstilling senere. Skal Norge nå målet om å være et lavutslippssamfunn, må det 
ikke bygges infrastruktur som  binder Norge til utslipp frem mot og forbi 2050. 
Aktiviteten i petroleumsvirksomheten må derfor reduseres mot 2050.  
 
Lillestrøm AUF mener:  
 

● At all petroleumsvirksomhet på norsk sokkel skal utfases innen 2050.  
● At det ikke skal gis ytterligere tillatelser til leting og utvinning av olje og gass 

på norsk sokkel.  
● At det innføres et permanent stopp i letevirksomhet uten direkte tilknytning til 

eksisterende infrastruktur, og at det ikke besluttes bygging av ny infrastruktur 
som  binder Norge til utslipp frem mot og forbi 2050. 

 
Styrets innstilling: Støttes ikke 
 



Forslag 12 

Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 
Sørum Arbeiderlag ber om at Lillestrøm Arbeiderparti ser på muligheten 
for å opprette en felles skylagringstjeneste som for eksempel 
Dropbox/Jottacloud eller lignende, for lagring av dokumenter og bilder for 
kommunepartiet og alle lagene. 
 
Styrets innstilling: Støttes 
 

 

Forslag 13: 

Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 
Helsestasjon for voksne 65+  
 
Lillestrøm skal være en god kommune å bli eldre i. Eldre i dag har jevnt over bedre 
helse enn tidligere generasjoner, og mange har muligheten til å bo hjemme i mange 
år både med og uten hjelp og tilpasninger. Likevel kan overgangen til 
pensjonisttilværelsen oppleves brå for enkelte, og behovet for lavterskel helsetilbud 
øker.  
 
I Akershus har både Frogn, Nesodden og Vestby erfaringer med å etablere en egen 
helsestasjon for voksne over 65 år. Helsestasjonen skal være et lavterskeltilbud og et 
supplement til det allerede eksisterende helse-, pleie- og omsorgstilbudet for 
seniorer, og skal sikre voksne mennesker god helse. Tilbudet i disse kommunene er 
gratis, og er i tråd med bo trygt hjemme-reformen, som skal gi eldre enda flere 
muligheter til å kunne leve aktive, verdige og gode liv.  
 
Sørum arbeiderlag vil:  

● At Lillestrøm Arbeiderparti skal arbeide for at det etableres en helsestasjon for 
voksne i Lillestrøm kommune 
 

Styrets innstilling:  Støttes, oversendes kommunestyregruppa 
 

Forslag 14 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Rehabilitering av skolene på Skedsmokorset 

Forslag til vedtak: Lillestrøm arbeiderparti vil prioritere full renovering av Sten-Tærud 
og Åsenhagen skoler snarest. 



Begrunnelse: Sten-Tærud skole er i en elendig forfatning. Det er en skam at 
Lillestrøm kommune ikke har prioritert å få fullrenovert denne skolen. Stadig nye 
planer for skolen har gang på gang utsatt nødvendig rehabilitering, og barna som går 
på skolen og de ansatte må i dag klare seg med omgivelser som ville være utenkelig 
på andre skoler eller arbeidsplasser både for barn og for voksne.  Derfor må full 
rehabilitering prioriteres nå! 

Selv om Åsenhagen skole er en «generasjon» nyere enn Sten-Tærud skole har 
denne skolen ikke fått nødvendige vedlikehold de siste 20 årene, og har nå også 
behov for full rehabilitering. Dette for at denne skolen skal kunne gi barn og voksne 
de læringsomgivelser og tilbud som gis på andre skoler i kommunen vår.  

Vi har smertelig fått erfare at disse skolene ikke har blitt prioritert til tross for vedtak 
og planer og finner det derfor nødvendig å be om at dette blir fulgt opp av Lillestrøm 
arbeiderparti. 

Styrets innstilling: Realitetsbehandles ikke. Styret henviser til 
skolebehovsplanen, og foreslår at forslaget sendes over til 
kommunestyregruppa. 

 

Forslag 15 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Svømmehall i Lillestrøm kommune 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å etablere et 50 meters 
svømmebasseng med internasjonale mål med formål om å gi både gode 
treningsfasiliteter og et helthetlig folkebadtilbud til befolkningen i kommunen.  

Begrunnelse: Lillestrøm kommune har manglende tilbud av svømmehaller tilpasset 
allmenheten. Et moderne svømmeanlegg med 50 meter baner vil kunne dekke et 
behov for folkebad, rehabilitering, egnet trening og gjennomføring av nasjonale og 
internasjonale konkurranser. Skjetten svømmeklubb har fostret flere svømmere i 
verdensklasse. Per i dag finnes det ingen slike anlegg på Romerike. Svømming er en 
aktivitet man kan bedrive gjennom hele livsløpet og det er mange i kommunen som 
kunne hatt stor nytte av det. Et godt folkebadtilbud bidrar til økt folkehelse ved å gi et 
lavterskel treningstilbud i kommunen. Dagens tilbud er svært begrenset og lite 
tilgjengelig pga. stor konkurranse om halltid. Nytt anlegg burde sees i sammenheng 
med energieffektive og miljøvennlige løsninger, da driftskostnadene ved et 
svømmeanlegg er en stor utfordring. Ved å kombinere ishall og svømmeanlegg vil 
begge hallene få en betydelig energieffektiv drift.  

Styrets innstilling: Støttes, og oversendes kommunestyregruppa. 



 

Forslag 16 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Bussrute mellom Sørumsand – Fetsund 

Forslag til vedtak: Lillestrøm kommune tar kontakt med Ruter med formål om å 
etablere fast bussrute mellom Sørumsand og Fetsund stasjon via Gamle Roven vei. 
Bussen må korrespondere med toget på Svingen stasjon. 

Begrunnelse: Det er viktig at hele kommunen er knyttet sammen med bussruter slik 
at alle kan reise rundt i kommunen uten å være avhengig av bil. I dag er det mulig å 
nå de fleste deler av kommunen med buss. Du kan ta buss fra Fetsund til Lillestrøm 
og videre til Strømmen og Skjetten. Du kan ta buss fra Lillestrøm til Skedsmokorset 
og videre til Sørumsand, men det går ingen buss fra Sørumsand til Fetsund. Det 
betyr at hvis du ønsker å reise kollektivt til f.eks Roven, så må du gå fra Kompveien 
(Lillestrøm – Bjørkelangen) eller fra Svingen stasjon. Dette gjør det vanskelig å reise 
kollektivt til jobb og fritidsaktiviteter for de som bor i dette området. 

Styrets innstilling: Støttes, og oversendes fylkestingsgruppa 

 

Forslag 17 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Miljøgater og trygg ferdsel på Skedsmokorset 

Forslag til vedtak: Lillestrøm arbeiderparti vil arbeide for at den videre utviklingen 
skal ha som hovedmål å styrke Skedsmokorset som et godt og trygt tettsted. Dette 
innebærer prioritering av gode og trygge veier for gående og syklende og attraktive 
kollektivløsninger, samtidig som fremkommelighet for lokal og gjennomgangstrafikk i 
varetas. Vi mener omlegging av Trondheimsveien og Fv 120 gjennom 
Skedsmokorset til miljøgater med gateterminal for buss vil støtte en slik utvikling.    

Begrunnelse: Skedsmokorset er et gammelt og vel etablert tettsted i Lillestrøm 
kommune og er nå en av kommunens prioriterte vekstområder. Det er ca. 20 000 
mennesker som bor på Skedsmokorset og dette er kommunens største tettsted. 

Skedsmokorset har dessverre i mange år vært preget av stadig større trafikk rett 
gjennom tettstedet, både på Fv 120 med gjennomgangstrafikk til Gjerdrum og 
Nannestad, og Trondheimsveien. I tillegg går motorveien gjennom den sørøstlige del 
av tettstedet.  

Veiene, særlig Fv 120, har stadig blitt utvidet, og støyskjerm og boligblokk er bygget 
for å skjerme mot støy, og ikke for å støtte opp om et godt lokalt sentrum.  



For å løse problemer knyttet til gjennomgangstrafikken har Lillestrøm kommune i 
mange år i kommuneplanen vedtatt ny trase gjennom Vardåsen, noe som må 
realiseres snarest.  

Fram til ny tunnel blir realisert og for å bidra til en god utvikling på Skedsmokorset, er 
det nødvendig å gjøre noe så snart som mulig. Vi mener omlegging av veiene til 
miljøgater kombinert med en trygg bussterminal med gateterminal er viktig å 
prioritere snarest. Det vises til flere ulykker og nestenulykker ved Åsenhagen langs 
med FV120, samt den tragiske dødsulykken ved bussterminalen nylig. Det har vist 
seg at i det andre byer i Norge, for eksempel i Oslo, er utviklet gode gateløsninger 
med en tilsvarende trafikkbelastning som på Skedsmokorset. 

Styrets innstilling: Styret støtter intensjonen i forslaget om bedre 
trafikksikkerhet på Skedsmokorset. Forslaget oversendes 
kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa. 

 

Forslag 18 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Skedsmokorset idrettspark 

Forslag til vedtak: 
Lillestrøm Arbeiderparti følger opp vedtatt bygging av idrettspark på Skedsmokorset 
med byggestart i 2025. 

Begrunnelse: Nytt idrettsanlegg på Skedsmokorset har gjentatte ganger blitt utsatt. 
Derfor er det viktig og sikre at dette endelig blir gjennomført. Barna på 
Skedsmokorset har den laveste fotballbanedekning i hele kommunen. I tillegg er 
Skedsmo ishall den eneste ishallen i kommunen, og den er i tragisk forfatning.  

Styrets innstilling: Støttes og oversendes kommunestyregruppa 

 

Forslag 19 

Forslagsstiller: Skedsmo Arbeiderlag 

Helårsferdsel på gang- og sykkelvei i Lillestrøm kommune  

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å bedre forholdene for å 
ferdes til fots og med sykkel i vinterhalvåret ved å jobbe for godt helårsvedlikehold av 
gang- og sykkelvei i hele kommunen.  

Begrunnelse: Lillestrøm kommune har flotte gang og sykkelveier som mange ønsker 
å benytte om vinteren, men ofte er vedlikehold og brøyting av disse for dårlig til at det 



er mulig å sykle eller gå. Resultatet er at flere tyr til å kjøre bil når 
framkommeligheten til fots og på sykkel både er vanskelig og ofte farlig. Derfor bør 
Lillestrøm Arbeiderparti arbeide for at det blir en norm at alle gang og sykkelveier, 
også utenfor Lillestrøm by, vedlikeholdes mtp. fremkommelighet i vintersesongen 
også, slik at det blir mer attraktivt å velge helsefremmende måter på ta seg frem på. 

Styrets innstilling: Støttes 

 

Forslag 20 

Forslagstiller: Fet Arbeiderlag 

Utbygging utenfor sentrale strøk og kollektivknutepunkt 
 
Vi viser til kommunens arealplan som følger føringene for utbygging fra regjeringen. 
 
Fet Arbeiderlag mener det er riktig politikk, men vi ser at vi har blitt en stor kommune 
i areal og at mange bor i områder vi kaller landlige og med «lange/store» avstander til 
kollektivknutepunkter. Fet Arbeiderlag mener av den grunnen at vi ikke må være 
prinsippfaste i utbyggingen. 
Alle kan ikke bo i umiddelbar nærhet til kollektivknutepunkt. Et fåtall av innbyggerne 
våre har mulighet til å få bygge bolig på for eksempel forelderes tomt eller eier en 
ubebygd tomt. Vi skal ikke legge til rette for boligutbyggere som skal tjene på 
utbyggingen. Boligen som bygges skal man bo i selv. 
 
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm kommune skal som hovedregel følge regjeringens føringer for 
boligutbygging, men det kan gjøres unntak. En forutsetning for unntaket er at man 
bygger en bolig man skal bo i selv. Arbeiderpartiet skal jobbe for å få dette 
innarbeidet i kommuneplanen. 
 
Styrets innstilling: Støttes, oversendes kommunestyregruppa og 
fylkestingsgruppa 
 

Forslag 21 

Forslagsstiller: Fet Arbeiderlag 
 
Innfartsparkeringer og billigere kollektivreiser 
 
Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe aktivt for utbygging av innfartsparkeringer og 
billigere kollektivreiser. Lillestrøm kommune er en stor kommune i areal. Kommunen 
vår består av by, tettsteder og landlige områder. I deler av kommunen er det dårlig 
dekning av kollektivtilbud. Vi ønsker derfor innfartsparkeringer slik at man kan bruke 
bilen og parkere der hvor kollektivtilbudet er godt/bedre. 



 
Som eksempel på hvor vi savner innfartsparkeringer er ved Jokerbutikken i 
Gansdalen og ved Svingen holdeplass. 
 
Lillestrøm arbeiderparti skal jobbe for billigere kollektivreiser. Målet bør være at 
Lillestrøm kommune dekkes innenfor en sone. Slik det er i dag betaler man kr 66 fra 
en holdeplass til en annen fordi man krysser en sone. Eksempelet er fra Tuen til 
Vigernes. 
 
 
Forslag til vedtak:  
 
Lillestrøm Arbeiderparti skal aktivt jobbe for utbygging av innfartsparkeringer og 
billigere kollektivreiser. 

Styrets innstilling: Støttes og oversendes kommunestyregruppa og 
fylkestingsgruppa  



Sak 7 Budsjett 2024  
 KtoNr KontoNavn   Budsjettforslag       2024 

  Driftsinntekter     

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt     132 000 

3901 Tilskudd Lillestrøm kommune     711 000 

3920 Medlemskontingent    35 000 

3990 Andre inntekter    10 000 

3991 Innbetaling/egenandel    12000 

  Sum Driftsinntekter   900 000 

        

  Driftskostnader     

6800 Kontorrekvisita    5 000 

6802 Litteratur, tidsskrifter, aviser    1 000 

6900 Telefon, mobil    5 000 

6910 Porto, gebyr post    1 000 

7300 Annonser    10 000 

7400 Gaver, blomster    15 000 

7460 Byfestutgifter   25 000 

7470 Akershus historielag    1 000 

7480 Bevilgninger    5 000 

7490 AUF kontingent    15 000 

7700 Valgkamp    0 

7710 Medlemsmøter    15 000 

7711 AP-veteranene    15 000 

7712 Kvinnenettverk   10 000 

7720 Kurs opplæring    15 000 

7730 Godtgjørelse styret   50 000 

7740 Kommunestyregruppa/Politisk rådgiverrådgiver    400 000 

7750 Års, styre og evalueringsmøter    50 000 

7751 Møteutgifter fylke    10 000 

7752 Møteutgifter sentralt    10 000 

7770 Budsjett- og strategikonferanser   30 000 

  Sum Driftskostnader   673 000 

        

  DRIFTSRESULTAT 227 000   

        

  Finansposter     

8042 Renter Sparebank 1   103 600 

8141 Gebyr bank    -600 

  Sum Finansposter   103 000 

        

  ÅRSRESULTAT 330 000   



Styrets forslag til vedtak: Budsjett 2024 vedtas 

 

Sak 8 Økonomireglement 

Styrets forslag: I likhet med den store majoriteten av Arbeiderpartiets 
kommunepartier, skal Lillestrøm Arbeiderparti ikke ha et eget økonomireglement.  
 
 

Sak 9 Vedtektsendringer 
 
Forslagsstiller: Strømmen Arbeiderforening 
 
Leder og nestleder til styret i Lillestrøm Arbeiderparti velges i mellomvalgsår. 
Både leder og nestleder velges for en periode på 2 år. 
 
Styrets innstilling: Støttes 
Lovkomiteens innstilling: 
 


